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1. Presentació  

L’Ajuntament de Sant Cugat del Vallès ha impulsat un procés per revisar i actualitzar el seu 

Pla d’Equipaments 2008-2018 per una vigència de sis anys, 2018-2024. Per fer-ho, promou 

un procés de participació per a què la ciutadania pugui identificar i proposar nous 

equipaments si ho considera oportú tenint en compte les necessitats presents i futures dels 

pròxims sis anys. 

En aquest marc, el 21 de juny de 2017 va tenir lloc la sessió sectorial sobre els equipaments 

esportius, a la qual hi van participar 12 persones. 

L’objectiu de la sessió era recollir les aportacions i propostes de la ciutadania amb relació 

a les necessitats de nous equipaments esportius al municipi, usos i possibles localitzacions 

d’aquests. 

A continuació, es presenten els resultats de la sessió de treball. 

 

 

2. Síntesi d’aportacions  
 

Equipaments esportius 

 

• Acord amb les propostes realitzades en les sessions  territorials 

Una primera reflexió compartida per totes les persones assistents a la sessió va ser validar 

totes les aportacions referents a equipaments esportius que s’havien realitzat en les 

sessions territorials. Així les persones assistents van donar per bones totes les propostes i 

es van centrar en aprofundir en aquelles propostes que valoraven interessant afegir alguna 

idea i formular noves propostes. 
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Matisos a les propostes municipals i les sorgides en les 

sessions territorials: 

 

• Cobrir les pistes esportives de Sant Francesc, inst al·lar-hi gespa i millorar 

l’entorn. 

Es valora com a necessari el cobriment de les pistes esportives de Sant Francesc, però 

s’afegeix la idea de que a més cal adequar les instal·lacions amb gespa i millorar 

l’entorn proper a les pistes. 

 

• Cobrir la pista esportiva Jaume Tubau. 

Es demana el cobriment de la pista esportiva Jaume Tubau, una actuació ja prevista al 

Pla d’Equipaments 2008-2018 però no executada, i que l’Ajuntament incorpora com a 

previsió en el nou Pla d’Equipaments 2018-2024. 

 

• Construcció del PAV 3 i PAV1 a l’IES Leonardo Da Vi nci. 

Es mostra acord amb les previsions de l’Ajuntament de construir un pavelló PAV 3 al 

ZEM La Guinardera i un pavelló a l’Institut Leonardo Da Vinci d’ús mixt entre l’Institut i 

la ciutat. 

 

• Piscina coberta a La Guinardera.  

S’assenyala que a Sant Cugat del Vallès manquen piscines públiques i per això hi ha 

acord en la proposa de construir una piscina coberta a La Guinardera. Es valora que 

seria necessari potenciar-la com un equipament multi-disciplinar vinculat als esports 

d’aigua (natació, waterpolo, etc.) que esdevingui un nucli d’atracció per a aquest tipus 

de pràctica esportiva.  

 

Noves aportacions: 

 

• Millorar, adequar i modernitzar el camp de futbol d e Can Magí.  

Es valora necessari que s’adeqüin i es modernitzin les instal·lacions del camp de futbol 

de Can Magí, ampliant els vestuaris, arreglant i cobrint les grades, elements de millora 

que contribuirien a potenciar-lo com a equipament social a més d’esportiu. 
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• Construir i o 2 pavellons més enllà dels proposats.  

A més, de la construcció del PAV 3 i PAV1 a l’IES Leonardo Da Vinci, es posa l’accent 

en la necessitat d’incloure al nou pla d’equipaments la construcció de més PAV 3, com 

a mínim 1 o 2 més, ja que són instal·lacions polivalents i es poden utilitzar per a la 

pràctica de diversos esports. 

 

• Piscina al barri Sant Francesc. 

Es proposa la construcció d’una piscina al barri Sant Francesc, una zona que concentra 

un percentatge elevat de població i on manquen piscines públiques. 

 

• Pistes de tennis municipals. 

Es demana construir pistes de tennis municipals a la zona de l’antiga pista de BMX, a 

la carretera direcció Collserola, per generar alternatives a l’oferta existent dels clubs 

privats de tennis que hi ha a Sant Cugat. 

 

• Pàdel municipal a Sant Francesc. 

Es proposa que es construeixi una pista de pàdel a la zona de Sant Francesc com 

alternativa a l’oferta privada del municipi. 

 

• Disposar d’un camp de tir amb arc. 

S’identifica la necessitat de preveure equipaments per a la pràctica d’esports minoritaris 

i, en aquest sentit, es proposa disposar d’un camp de tir amb arc. En aquest sentit, 

s’observa que ja hi ha un camp de tir amb arc a la zona del Parc Empresarial de Can 

Sant Joan, però cal garantir que té les condicions necessàries per a la pràctica del tir 

amb arc. 

 

• Equipament per a la pràctica de tennis taula. 

Es demana preveure un espai per a la pràctica de tennis taula ja que l’actual de l’OMET 

és adequat però pot ser insuficient en un futur proper si es potencia aquest esport  i 

caldria preveure més espais complementaris. 
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• Circuit de BMX. 

Es proposa habilitar un circuit de BMX a Sant Cugat del Vallès, per exemple, a la zona 

de la RENFE, on hi ha una reserva de sòl per a equipaments. 

 

• Pistes esportives polivalents a parcs de la ciutat.  

Es demana millorar l’estat de les zones esportives on es practica esport de forma lliure 

i espontània, com per exemple, les properes al CAP de Coll Favà ja que s’utilitzen molt 

per a la pràctica ocasional de l’esport. També es proposa que es repliqui aquest model 

a altres zones de la ciutat, com les que hi ha al Turó de Can Mates,  per a què puguin 

ser utilitzades per a la pràctica esportiva de forma lliure.  

 

• Fitness per a gossos. 

Es demana un espai de fitness per a gossos, per al seu esbarjo i amb elements per 

realitzar circuits d’agility, per exemple. 

 

Altres aportacions vinculades a l’àmbit esportiu: 
 

• Planificar els equipaments esportius des d’un enfoc ament multidisciplinar. 

S’assenyala la necessitat de concebre i planificar els equipaments esportius de la ciutat 

des d’una perspectiva multidisciplinar per així aprofitar al màxim els equipaments 

disponibles. 

 

• Ampliar l’oferta esportiva a esports minoritaris. 

S’apunta que cal obrir el ventall d’oferta esportiva a esports més minoritaris o alternatius 

tenint en compte l’evolució demogràfica de la ciutat i les noves necessitats que poden 

sorgir per part dels diferents col·lectius. 

 

• Conèixer les necessitats dels clubs esportius per c onstruir els equipaments 

esportius homologats per a les competicions en les que prenen part. 

Es demana que es tinguin en compte les necessitats dels clubs esportius de la ciutat 

que tenen equips d’elit o que tenen perspectives de pujar de categoria per a què els 

equipaments esportius s’adeqüin als requeriments tècnics que demanen les 

federacions esportives per competir en les diferents categories.  
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• Gestionar els patis i equipaments esportius escolar s fora de l’horari lectiu. 

S’observa que a Sant Cugat hi manquen espais oberts on poder practicar esport de 

manera lliure i ocasional. Per aquest motiu, es valora com a necessari obrir els patis i 

els equipaments esportius de les escoles fora de l’horari lectiu per fomentar-ne el seu 

ús i aprofitar-los més oferint-los a la ciutadania com a espais per a la pràctica esportiva. 

 

• Revisar el model de gestió dels equipaments esporti us per fer més compatible 

l’ús ciutadà i l’ús dels clubs esportius. 

Es posa l’accent en la necessitat de plantejar estratègies de gestió dels equipaments 

esportius que permetin fomentar-los com a escoles de formació i es potenciï no només 

la vessant competitiva sinó que també es faciliti la possibilitat de fer esport sense 

competir. Per això, caldria cercar fórmules que permetessin una millor compatibilitat 

entre l’ús dels equipaments esportius per part de la ciutadania i per part dels clubs 

esportius. 

 

• Vetllar per la comunicació i l’accessibilitat amb t ransport públic a totes les 

instal·lacions esportives. 

Es posa l’accent en la necessitat de cercar la fórmula per garantir la connectivitat i 

l’accessibilitat en transport públic a tots els equipaments esportius de la ciutat i, si és 

possible, també a peu o en bicicleta. Això permetria als infants i joves poder accedir-hi 

de forma més autònoma sense dependre d’adults i famílies.  

 


